
1. W przeszłości pytałem co z programem Pana Premiera budowy wind w budynkach 

wielokondygnacyjnych. Pani Wójt powiedziała ,że w następnym roku .Co z tym programem 

umarł? 

2. Był program <W każdej gminie maszt>. Lajkowaliśmy i co z tego wynikło. Było za mało 

lajków czy program padł? 

3. W jaki sposób korzystać będziemy z informacji zawartych na wyświetlaczu na budynku 

Urzędu i SP w Pustelniku , co z wskazań będzie wynikać. 

 

Z poważaniem 

 


